
Dariusz Jaworski

Radny Rady Miasta

Wioclawek, dnia 27 .06.2018 r.

Prezydent Miasta Woclawek

INTERPELACJA

w zwiqzku z prowadzonymi rozmowami w sprawie wybudowania we woclawku

elektrowni na biomasg proszg o udzielenie informacji na jakim etapie s4 negocjacje z

inwestorem oraz jakie stanowisko w przedmiotowej sprawie zajglo Miej skie Przedsigbiorstwo

Energetyki Cieplnej we Woclawku.

Zpowa2aniem
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